o
Declaration of Performance N
DoP-CO2_48-72_

OMEELCOM Déclaration des Performances 96-144, L

Unique identification code of the product type: DoP-CO2_48-72_96-144 L
Code d’identification unique du produit type

Product identification: CO246-L, CO247-L, CO251-L, CO252-L, CO255-L and C0263-L,C0264-L, CO265-L,
C0275-L, CO276-L, CO277-L
Identification du produit

References:
Références

C0246, CO247, CO251, CO252, CO255 and CO263,C0264, CO265, CO275, CO276, CO277

Intended use(es):

Usage(s) prévu(s)
Cable for general applications in construction works subject to reaction to fire requirements.
Caéble pour applications générales dans les ouvrages de construction soumis aux exigences de réaction au feu.

Manufacturer: OMELCOM / 360 rue de la Outarde / Z.A. en Beauvoir / FR-01500 CHATEAU-GAILLARD

Fabricant

System(s) of AVCP: 3
Systéme(s) d’évaluation et de vérification de la constance des performances

Notified body(ies): 2658

Organisme(s) notifié(s)

Declared performances
Performances déclarées

Essential characteristic Performance Harmonised standard
Caractéristique essentielle Performance Norme harmonisée
Reaction to fire
Cca-sla,d0,al

Réaction au feu

Dangerous substances
Substances dangereuses

EN 50575:2014+A1:2016

Declaration of performance available on the website: www.omelcom.com/documents/DoP-CO2 48-72 96-144 L.pdf
Déclaration des performances accessible sur le site internet

The performance of the product identified above is in conformity with the set of declared performance(s).

This declaration of performance is issued under the sole responsibility of the manufacturer identified above.
Les performances du produit identifié ci-dessus sont conformes aux performances déclarées.
La présente déclaration des performances est établie sous la seule responsabilité du fabricant mentionné ci-dessus.

Signed for and on behalf of the manufacturer by: Odile BARON

Signé pour le fabricant et en son nom par Quality & CSR Manager
Responsable Qualité et RSE

Date: 23/09/2025 / )// '
Lieu de délivrance: Chateau-Gaillard
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